
 

Početak nove akademske godine- Gradonačelnik Prijedora
posjetio Visoku medicinsku školu

04.10.2021 - 12:00

Gradonačelnik Prijedora Dalibor Pavlović je povodom početka nove
akademske godine danas posjetio Visoku medicinsku školu u Prijedoru i
obećao pomoć Gradske uprave u rješavanju problema ove obrazovne
ustanove.Pavlović je izjavio novinarima da je iznenađen podatkom da je
prvi gradonačelnik koji je u period od 20 godina posjetio ovu
visokoobrazovnu ustanovu.

  

"Zajedničkog smo stava da je Visoka medicinska škola nešto što je neophodno gradu i što ima tradiciju u
Prijedoru i koju grad treba da podržava u narednom peridou. Dogovorili smo da se ovih dana komisijski
krene u tehnički prijem novog prostora u zgradi Mašinske škole, a nakon toga da se izda upotrebna
dozvola. Nadamo se da će Visoka medicinska škola uskoro iseliti iz sadašnjeg neuslovnog objekta ", rekao



je Pavlović.
 On je dodao da su razgovori vođeni i u opremanju kabineta i o mogućnosti planiranja određenih sredstava
u budžetu za iduću godinu kako bi se neki od najpotrebnijih kabineta opremili i kako bi studenti imali
bolje uslove za rad.
 "Ono što je najbitnije, dobri odnosi i komunikacija između Gradske uprave i Visoke medicinske škole
neće izostati i sve što im bude neophodno, Grad Prijedor će sa njima dogovarati", rekao je Pavlović.
 Direktor Visoke medicinske škole Ilija Stijepić istakao je da je Visoka škola upisala preko stotinu
studenata na pet smjerova uključujući redovne i vanredne studente ,a broj upisanih je na prošlogodišnjem
nivou.
 " Škola će slijedeće godine obilježiti 25 godina rada i ustanova je sa najvećom tradicijom kada govorimo
o obrazovanju iz oblasti zdravstvenih nauka što je jedan garant kvaliteta studiranja na ovoj visokoškolskoj
ustanovi" , rekao je Stijepić.
 On je današnju posjetu gradonačelnika ocijenio veoma značajnom ističući da je to početak jedne nove
saradnje sa Gradskon upravom.
  "Gradonačelnik je došao da sasluša naše probleme, nadam se da će neki od njih ubrzo biti riješeni.
Očekujemo do kraja ove akademske godine da se preselimo u nove prostorije", rekao je Stijepić.
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